
                          Zápisnica č. 10/2025 

zo 10. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 14.1.2025 

 

- Počet prítomných členov je: 10 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 5 

- Dobrovoľní členovia: 1 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie 

                   2. Sťažnosť na hodnotenie súťaže Najkrajšia vianočná triedna výzdoba 

                   3. Príprava študentského plesu 

                   4. Príprava DOD, Valentínskej pošty 

                   5. Diskusia, záver 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 9. zasadnutie ŠP. Zasadnutie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných dôvodov. Zasadnutie viedla koordinátorka ŠP.  

K bodu č.2: Sťažnosť na hodnotenie Najkrajšia vianočná triedna výzdoba 

Na zasadnutí ŠP koordinátorka oboznámila členov o sťažnosti, ktorú podala trieda kvinta na 

vedenie školy dňa 13. 12. 2024.  Sťažovali sa na neobjektívnosť hodnotenia a prejavili 

nespokojnosť s umiestnením sa na treťom mieste.   Riaditeľ Mgr. M. Ilavský poveril 

koordinátorku ŠP prešetrením celej udalosti, keďže túto súťaž organizoval školský parlament. 

Po zhodnotení sťažnosti bola zúčastneným stranám zaslaná odpoveď /viď príloha/. Budúci rok 

budú musieť byť prísnejšie kritériá, ak sa bude súťaž konať. Triedy, ktoré skončili na prvých 

dvoch miestach /príma, sekunda, 2. A, 2. B/sa pôjdu korčuľovať 27.1.2025.  

K bodu 3: Príprava študentského plesu  

2. školský ples sa blíži. Bude sa konať 1. 2. 2025. ŠP zabezpečuje spolu s koordinátorkou a s 

vedením školy program a organizačne pomáha pre zorganizovaní plesu.  

K bodu č. 4: Príprava DOD, Valentínskej pošty.  



7. 2. 2025 sa bude konať na škole Deň otvorených dverí. ŠP bude organizovať Valentínsku poštu. 

14.2.2025. Tomáš Ragan vytvorí plagát k tejto udalosti. 

K bodu č. 5: Diskusia, záver 

Diskutovalo sa postupne o jednotlivých bodoch programu. Na zasadnutí sa členovia  rozhodli 

o ukončení spolupráce s dobrovoľným členom Jakubom Dolným z kvinty. Dôvodom ukončenia 

spolupráce boli porušenia dohôd členov ŠP zo strany J. Dolného.  Predsedníčka ŠP spolu 

s podpredsedníčkou a tajomníčkou ŠP sa majú stretnúť na pravidelnom  stretnutí  s pánom 

riaditeľom Mgr. M. Ilavským a dohodnúť sa a prediskutovať  pripravované aktivity. Členovia ŠP 

sa dohodli na novoročnom neformálnom  zasadnutí ŠP koncom januára 2025, po vyučovaní.   

Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 14. 1. 2025 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Kristína Kolárová   ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Petra Kukuruďová      ..................................................... 


